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STYREPROTOKOLL NR 1 - 2025 
 
Dato:   23.1.2025 
Deltakere:  Odd Christian Øverland, Nils Einar Ringstad, Dagfinn Helsem, Fredrik Alvestad, Frode 

Skålvik (varamedlem) 
Forfall:  Tore Nordstrand 
Sted:  Møtet ble avviklet på Teams 
 
 
 
 
SAK 1: STYRET OG STYRETS ARBEID 
Noen medlemmer gir fra tid til annen uttrykk for at brøytekostnadene er høye. Styret diskuterte 
utførelse og kostnader knyttet til brøyting av veiene. 
 
VEDTAK: 
Styret vurderer at det er svært god kvalitet på brøytingen som blir utført i veglagets område. Totalt 
sett er kostnadene høye, men målt mot andre sammenlignbare rater, f.eks. kommunale takster, 
vurderer styret at kostnadsnivået på dagens avtale gjenspeiler tjenesten som blir levert på en god 
måte. 

 

SAK 2: ÅRSMØTET 2025 
Styreleder minnet om forberedelsene til årsmøtet og fristene som gjelder.  
 
VEDTAK: 
Det sendes melding til medlemmene i veglaget med informasjon om fristene som gjelder for 
forberedelsene til årsmøtet 2025. 
 
Det sendes melding til valgkomiteen om arbeidet de skal gjøre. 
 
 
SAK 3: ØKONOMI 
Veglagets årsregnskap 2024 var sendt til styrets medlemmer i forkant av møtet. Driftsregnskapet er 
avsluttet med saldo på kr 1 133 513,53 per 31.12.24. Konto for anleggsavgift er avsluttet med saldo 
på kr 2 489,- 
 
Saldo på driftskonto per 23.1.25 er kr 821 361.  Ved årsskiftet var det ett medlem som ikke hadde 
betalt brøytefakturaen. Den er betalt via Kravia etter nyttår. Veglaget har per dato ingen utestående 
krav. 
 
VEDTAK: 
Årsregnskapene sendes til revisorene for revisjon. 
 
Orienteringen om veglagets økonomiske status tas til etterretning. 
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SAK 4: VEDTEKTENES § 13 – NY TEKST 
Etter jordskifterettens konklusjon om at veglagets vedtekters §13 ikke imøtekommer veglovens 
intensjon og bestemmelser, har styret suspendert denne paragrafen. Styret har tidligere vedtatt at 
ny tekst skal utarbeides.  
 
Styreleder la fram forslag til ny tekst i §13. 
 
VEDTAK: 
Styret foreslår for årsmøtet følgende tekst til vedtektenes §13: 
  
§13 ANLEGGSFOND OG ANLEGGSAVGIFT 
Veglaget skal ha et anleggsfond som kan brukes til kostnader knyttet til reparasjoner og omfattende 
vedlikehold av veiene i veglagets dekningsområde. Fondet bygges opp gjennom medlemmenes 
innbetaling av en anleggsavgift. Fondets midler, og bruken av disse, skal regnskapsmessig skilles fra 
øvrige driftsmidler og -kostnader. Per 1.1.2026 skal fondets størrelse være kr. 500.000,- 
 
Styret forvalter og bestemmer eventuell bruk av fondets midler.  Ved bruk av fondsmidler skal styret 
vurdere, og eventuelt gjennomføre, innkreving av ny anleggsavgift fra medlemmene for å 
gjenopprette fondets størrelse.  
 
Ved behov, eller minst hvert 5. år, skal styret vurdere og eventuelt foreslå endring i fondets størrelse. 
Varig endring av fondets opprinnelige størrelse, dvs per 1.1.2026, skal vedtas av årsmøtet. 
Samtlige medlemmer i veglaget og andre faste brukere av vegen skal betale sin andel i fondet – 
denne andelen utgjør det respektive medlemmets anleggsavgift.  
 
Veglagets dekningsområde er inndelt i 16 prissoner, hver med 100 meters lengde. Beregning av 
anleggsavgiften baseres på veglengden fra riksvegen og frem den aktuelle prissonen, eventuelt til en 
prissone der veglagets vegansvar slutter.  
 
Ved nybygg betales avgiften av tiltakshaver ved anleggsstart/igangsettingstillatelse på angjeldende 
eiendom. Kravet om å betale anleggsavgift gjelder også ved utviding av antall boenheter på allerede 
bebygd eiendom. 
 
Styret kan vedta at et medlem eller en annen bruker skal betale anleggsavgift ved annen 
tidsavgrenset og/eller betydelig (mer)bruk av vegen. Vedtaket kan ankes til årsmøtet. Slik anke har 
ikke oppsettende virkning. 
 
 
SAK 5: VEDTEKTENES §14 ENGANGSVEDERLAG FOR MEDLEMSKAP 
Beløpet i §14 Engangsvederlag for medlemskap skal reguleres i samsvar med «Byggekostnadsindeks 
for veganlegg, Drift og vedlikehold av veger». Det er SSB som beregner denne indeksen. I 2024 har 
det indeksen hatt en marginal økning på 0,4% 
 
VEDTAK: 
Styret foreslår for årsmøtet å endre beløpet i vedtektenes § 14 Engangsvederlag for medlemskap fra 
5 829,- til 5 852,-.  
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SAK 6: FAST DEKKE PÅ VEGENE - ASFALTERING 
Dagfinn og Fredrik har innhentet pristilbud på asfaltering av alle vegene i veglagets dekningsområde. 
 
Styret diskuterte videre framdrift i saken. 
 
VEDTAK: 
Dagfinn og Fredrik arbeider videre med utformingen av et beslutningsgrunnlag.  Styret vil informere 
om arbeidet på årsmøtet i 2025, men legger ikke opp til realitetsbehandling av saken før tidligst i 
2026. 
 
Styreleder tar kontakt med Ringstadsætra veglag for å avklare deres standpunkt til asfaltering av 
vegen fra riksvegen og opp til krysset mellom Økslevegen og Ringstadsætervegen, som styret 
tidligere har vedtatt. 
 
 
SAK 7: UTSENDING AV FAKTURAER – KRAV OM DIGITAL DISTRIBUSJON 
Styreleder informerte om at et medlem har motsatt seg å motta fakturaer fra veglaget per e-mail. 
Vedkommende krever å få tilsendt fakturaene fysisk, per post. 
 
VEDTAK: 
Det utarbeides forslag til ny tekst i vedtektene der det slås fast at veglagets kommunikasjon med 
medlemmene, inkludert utsending av fakturaer, skal distribueres elektronisk, og at medlemmene er 
pliktig til å oppgi en mailadresse til veglagets medlemsregister, som kan brukes i denne 
sammenheng. 


